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IMPRESSIE 
Bijeenkomst op 20 oktober 2023  

  

Doel van de 
bijeenkomst 
 
Elk jaar organiseren wij twee 

middagbijeenkomsten voor 

leden van de PvdA in 

Drenthe. Voor de gezelligheid 

en ontmoeting, maar ook om 

er iets op te steken. 
 

Deze IMPRESSIE maakt een 

keuze uit hetgeen ter sprake 

is gebracht en getoond is. 

………………………………… 

 
Fien Heeringa 

 

 

 

 

 

 
 

 

Even voorstellen …… 
 

Tijdens de bijeenkomst van 20 oktober was Fien Heeringa 

gespreksleider. Het is de gewoonte geworden dat wie voor het 

eerst gespreksleider is tijdens de middagbijeenkomsten, zichzelf 

wat uitgebreider mag voorstellen aan de aanwezigen. 

Gespreksleiders zijn meestal voormalige bestuurders, die nu met 

pensioen zijn. 
 

Er was nog een bijzondere gast aanwezig. Elke Slagt-Tichelman 

uit Assen, op dat moment kandidaat voor het Kamerlidmaatschap 

namens de combinatie van GroenLinks en PvdA. Wij vroegen 

Elke Slagt vlak voor het begin van de bijeenkomst of zij zich ook 

kort wilde voorstellen, voordat het programma begon. Zij had zich 

daarop dus niet voor kunnen bereiden.  
 

De verhalen van Fien en Elke zijn hieronder vrijwel onverkort 

weergegeven.   

 

Fien Heeringa 
 

Ik ben geboren in Groningen in een echt rood nest. Dus ik heb van 

alles thuis meegekregen. Met een opa, die een echt fanatieke 

vakbondsman was, heb ik hele leuke gesprekken gehad en na 

verloop van tijd wist ik dat ik ook heel graag bij de rode familie 

wilde horen. 
 

Na mijn verhuizing naar Drouwen (de voormalige gemeente 

Borger was dat toen nog) ben ik de politiek in gegaan. Ik kwam bij 

de raadsverkiezingen op een opvolgersplek, een eervolle vermel-

ding vond ik dat. Maar ik moest in de loop van die raadsperiode 

invallen voor een raadslid, dat wegens ziekte moest stoppen. Voor 

mij een mooie kans om in de raad te komen. 
 

Ik vond het wel jammer dat juist hij moest stoppen. Dit was een 

man die veel voorkeursstemmen had gekregen en uit een 

bevolkingsgroep kwam waar wij met z’n allen zo hard voor willen 

vechten. Hij was belangrijk voor de raad en voor de PvdA. 
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En dat is ook een beetje de zorg, die ik heb nu we zo fanatiek met 

GroenLinks samengaan. Laten wij die verbondenheid met juist die 

mensen die onze zorg zo nodig hebben, laten we die veel aandacht 

blijven geven. De meeste politici op dit moment hebben een 

prachtige opleiding en in hoeverre kunnen wij die verbinding 

maken met de mensen waar wij zo hard voor willen strijden? 

Maar goed, dit was even een tussenopmerking. Er komt vast 

reactie op vanmiddag. 
 

Na de gemeentelijke herindeling mocht ik in de raad van Borger-

Odoorn zitting nemen. Toen kreeg ik in 2009 de vraag van Jacob 

Bruintjes of ik op de lijst wilde voor de waterschapsverkiezingen. 

Voor de eerste keer waren dat waterschapsverkiezingen waar de 

politiek ook aan bod kwam. Dat wilde ik wel graag, maar ik had 

een hele leuke baan waar ik fulltime aan bezig was, dus ik zei: ik 

wil er wel op staan, maar op een niet verkiesbare plek. Ik kreeg de 

positie nummer 6, schoof door naar nummer 5. Maar ik was één 

ding vergeten: ik was de eerste vrouw op de lijst. Via voorkeurs-

stemmen kwam ik er in.  
 

Ik moest mij wel inlezen. Ik wist niets van het waterschap. En ik 

beng bang dat velen van u mij dit na moeten zeggen. 
 

Ik heb het ontzettend interessant gevonden. Ik heb met veel plezier 

in het algemeen bestuur gezeten. De eerste periode hadden we drie 

fractieleden, een heel fanatieke club mag ik wel zeggen. In het 

dagelijks bestuur kwamen we natuurlijk niet, want de PvdA, dat 

hoorde daar niet bij, dat was not done. Maar we hebben ons 

blijkbaar goede bestuurders getoond.  
 

In de tweede periode kregen we 2 zetels, en kregen we toch een 

plekje in het dagelijks bestuur. Alleen overleed het PvdA-lid in het 

dagelijks bestuur na anderhalf jaar en toen moest ik hem opvolgen. 

Het was geen leuke start, maar het was een interessante bezigheid. 

Ook in de daarop volgende periode mocht ik in het dagelijks 

bestuur zitting nemen voor de PvdA. 
 

Sinds 1 juli dit jaar sta ik op straat. Gezien mijn leeftijd (en na drie 

periodes is het ook wel genoeg) ben ik gestopt. Ik heb wel mijn 

best gedaan een goede opvolger te vinden. En we hebben in het 

dagelijks bestuur van het waterschap nu een hele goede 

vertegenwoordiger. Daar heb ik alle vertrouwen in.  

 
(Gaat verder op de volgende bladzijde) 
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Op 6 december is Elke 
beëdigd als Kamerlid 
 
 
 
 
 

Elke Slagt-Tichelman 
 

Ik ben al jaren getrouwd met een echte PvdA-er: Vincent Slagt. 

(Vincent is voorzitter van de PvdA-afdeling Assen) 
 

Ik kom in de Kamer mensen tegen die over zorg het woord voeren 

en dat zijn niet altijd mensen met een zorgachtergrond, die ook 

zorg hebben verleend aan mensen. Twee Kamerleden die wel over 

expertise in de zorg beschikken, stopten er mee. Toen dacht ik: 

kiezers ook moeten kunnen kiezen voor mensen met een 

zorgachtergrond en daarom heb ik mij kandidaat gesteld. 
 

Toen ik 16 was, ben ik begonnen te werken in een verpleeghuis. 

Dat heb ik 4 jaar lang met veel plezier gedaan. Dat was zorgen, 

schoonmaken en andere nuttige dingen. Want zorgen doen niet 

alleen medici, maar dat doen we met z’n allen, met elkaar. Dat zie 

je nu ook in Nederland steeds meer gebeuren, dat mensen langer 

thuis blijven wonen en dat je moet zorgen met en voor elkaar. 
 

Dat vind ik heel erg mooi, maar dat heeft ook een keerzijde. Als je 

omgeving niet echt meer voor je kan zorgen en je kunt niet meer 

voor elkaar zorgen en je netwerk valt weg, dan moeten er ook 

mensen zijn die tijd voor je hebben en een praatje maken. 
 

Ik heb nog meer zorgachtergrond. Ik ben bijna 25 jaar verloskun-

dige, heb vele bevallingen gedaan thuis, maar ook in het zieken-

huis. Ook zeer gespecialiseerde zorg, waarbij HIV en ernstige 

ziektes in het spel zijn; hierbij is zeer gespecialiseerde zorg op 

maat nodig. Dus ook op dat vlak probeer ik mensen die ernstig 

ziek zijn straks aandacht te geven. 
 

En zorg die ook betaalbaar en bereikbaar is.  

Betaalbaarheid is voor Drenthe erg belangrijk want mensen met 

een chronische ziekte hebben te maken met eigen risico in 

meerdere verstrekkingen. En die eigen risico’s stapelen zich op. 

Daar moet een maximum aan gesteld worden, zodat het zich niet 

op kan stapelen, voornamelijk voor mensen met een kleine beurs. 

Bereikbare zorg is ook heel belangrijk in Drenthe. Gelukkig 

hebben wij als enige provincie in Nederland 2 extra ambulances 

rijden voor bereikbare zorg, maar eigenlijk zou dat de maat 

moeten zijn voor heel Nederland.  
 

Toch is de bereikbaarheid van zorg in Drenthe in geding, omdat 

ziekenhuizen zoals Hoogeveen, Meppel en Stadskanaal soms de 

acute zorg sluiten. Dat maakt de aanrijtijden van ambulances veel 

langer. 
 

Ik kan nog veel meer punten noemen, maar ik zal het kort houden.  

Kom vooral naar mij toe als je iets bij mij wilt aankaarten. 
 


